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Radny Rada Miasta

Członek Komisji Sportu i Rekreacji

Nasze Miasta Tarnów

                                                                                                                                               

                                                 Szanowny Pan  Prezydent

                                                 Roman Ciepiela

 

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się z uprzejmą prośbą o ponowne przeanalizowanie planu likwidacji kortów tenisowych przy
Arenie Jaskółka w Tarnowie.

Wszyscy doskonale wiemy jak w obecnym czasie sport jest ważny dla naszego społeczeństwa. 
Odbudowanie formy sportowej, zdrowotnej oraz więzi społecznej jest niezmiernie ważne po okresie 
pandemii. 

W opinii wielu osób, związanych z tenisem, można niewielkim kosztem poprawić stan omawianych 
kortów i dzięki temu nadać im nowe „życie”. 

Liczę na pozytywne rozpatrzenie mojej prośby dotyczącej  tego tematu, uwzględniając zaniepokojenie
mieszkańców oraz wszystkich przyjaciół  „Tarnowskiego Sportu”  

                                                                                                                              Z poważaniem

                                                                                                                              Tomasz Żmuda


